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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİNİN 01 KASIM 2023 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR. 

 

 

       TOPLANTIDA BULUNANLAR:  Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis  Başkanı    
 

                                              ÜYELER: Oğuz HANÇER, Ercan BARUTÇUOĞLU, Galip GÜR, 

Osman DURDU, Arzu KARATAŞ, Aydın BAYRAKTAR, Fehmi ARSLAN, Sedat AKKUŞ,  

Şükran BEKAR,  Songül ŞANLI, Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI, Mustafa KAYNATMA, Elif 

ACAR YAŞAR, Fatih AYDIN, Rıdvan ÇAKMAK,  Durmuş USLU Dursun YAVUZ, Nihat ÇETİN, 

Mehmet ÖKSÜZ, Mahir DAĞ, Ümit GÜLER, Sedat ÖZER, Bekir DÖĞER, Mehtap ÜNLÜ.  Telat 

TEPE, Kanber TEMEL  

 

    TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Emir BİRGÜN, Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, Alpaslan 

EKER, Bülent  ÇİÇEK, Tekin RAMA, 

 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Yoklama yapabiliriz arkadaşlar. 

 

    Yoklama yaptı.  

 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Çok teşekkür ederim yeteri çoğunluğumuz 

var gördüğüm kadarıyla gruplar adına  mazeret belirtmek isteyen  

       --Galip GÜR Meclis Üyesi: Emir BİRGÜN, Bülent  ÇİÇEK, Tekin RAMA, Zeynep AKIŞ 

SERİNTÜRK, 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çok teşekkür ederim Adalet ve Kalkınma 

Partisi  Tamam. Milliyetçi Hareket Partisi 

 --Osman DURDU Meclis Üyesi: Alpaslan EKER  

       --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: Elif Hanımla Şükran Hanım yolda geliyorlar.  

         --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  İYİ Parti tamam   Evet Belediye meclis 

Üyelerimiz Emir BİRGÜN, Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, Tekin RAMA, Bülent  ÇİÇEK ve Alpaslan 

EKER’in mazeretli  olarak kabulünü  oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler etmeyenler oy birliyle 

kabul edilmiştir.   

 04.10.2023- 09.10.2023 ve 23.10.2023 tarihli Olağan meclis  görüşme tutanaklarının 

okunmuş olarak oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile  kabul edilmiştir. 

Düzeltmeye  muhtaç  bir durum var mı arkadaşlar?  Yok olmadığına göre tutanakları okunduğu 

şekliyle oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler etmeyenler oy birliyle kabul edilmiştir. 

           Guruplar adına konuşma yapmak isteyen varsa söz verebiliriz.  Sevgili BARUTÇUOĞLU,  

Sevgili DURDU 

       --Osman DURDU Meclis Üyesi:  …. 

       --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Başkanım ben bir kaç kelam etmek istiyorum.  

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun 

       --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  öncelikle burda bulunan hazirunu  bütün bizi izleyen 

vatandaşlarımızı,  Meclisimizi, değerli çalışanlarımızı,  bütün Gemlik halkını Allah’ın selamıyla 

selamlıyorum.  Toplantımız hayırlara vesile olsun. 

             Şimdi değerli arkadaşlar geçtiğimiz aydaki toplantıyla ilgili bir kaç tane vatandaştan şöyle bir 

şey  aldım. öncelikle bunu söyleyeyim aklımdayken. özelikle beni dinlediğini söyledi ve sesi son 

derece kısık olduğunu yani yayındaki sessin.  Bu facebook dan herhâlde izleniyor facebook daki 

izlediği sessin  son derece kısık olduğunu en son şeyini  açmasına rağmen  zor işittiğini söyledi.  
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Diğer şeylerde bu olmamıştı    diğer hatiplerde.   mesela zatıalinizin   hitabında bir şey yok ama.    

ordaki konuşmamada   ses .bayağı bir kesikmiş  yani  onu   öncelikle kısıkmış yani ifade edeyim. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çok özür dilerim.  Çocuklar hoparlörden 

mi kayıt yapıyoruz direk hoparlörden başka bir yerden ses kaydı yok.  

  -- Mustafa Emre ÖZGE Kameracı :  başkanım mikrofonlardan sisteme,  sistemden de 

kameramıza geliyor  yani  tek merkezden geliyor.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: o zaman onu kontrol edelim 

mikrofonları…. Kürsüdeki … 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  yani şurdaki mikrofonun bir kontrol edilmesi 

lazım.  siz dinleyin 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Kürsüdeki mi? 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:   Bakın bende dinledim.  Şeyden sonra Sizde 

dinleyin. yani kayıtlarda duruyor. Ses bayağı bir kısık yani.  Ben kenedimde aynı  durumu tespit 

ettim.  Onu bir şey  olarak söyleyeyim.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: aldık notunu  

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:   ikinci olarak biz geçtiğimiz ayın 16  bir şey 

vermiştik pardon altısında  da bir  dilekçe .  Bu dilekçemizin cevabı olarak şöyle bir şey  geldi bize. 

İlgili kayıtlı dilekçenizde  bahse konu talebiniz. Talebimizde neydi.  Belediyemize  müracaatla 

verilen projelerden  ve bu    imar projelerinden, bina   projelerinden  ruhsatların hangi müellif 

tarafından  ruhsat tarafından proje müellifi  ve yapı kullanma  bunlara ait bir icmal istedik.  .. 

Bununla ilgili cevapta kişisel verileri koruma kanunu hükmü gereği karşılamamaktadır  diye  şey 

geldi.  Şimdi ben şöyle  olarak  soruyorum.  Bu belgeler gizlilik derece olan  belgeler mi ki  yani bu 

koruma  kanununa atıfta bulunuyor.  Yani gizlilik derecede bir belge olmaması gerekir.  Çünkü 

kamuya  açıktır mesela bir inşaatı yan tarafına bir tabela asılır ve o projenin müellifi  efendime 

söyleyeyim  fenni mesulü işte  statik, şu tarafından yapılmıştır  mimari projesi bu tarafından 

yapılmıştır diye  bilgi verilir.  bunlar şey olmaması  gerekir diye düşünüyorum.  Bu konudaki cevabı 

yazıyı takip etiğimizi bunu ifade etmek istedim. aldığımız ve  alacağımız kararların hayırlara vesile 

olmasını Yüce Allahtan temeli ediyorum.  Hepinizi  grubum  ve şahsım adıma saygıyla 

selamlıyorum.  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: çok teşekkür ederiz BARUTÇUOĞLU,  

aldım notlarını bakacam.  Buyurun sevgili DURDU  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yani Ercan Beyin bahsettiği konuyla aynı hassasiyeti 

taşıyoruz.  Bu konuda da bir açık bilgi gelirse seviniriz.   

Bende öncelikle alacağımız kararların ve toplantımızın hayırlı olmasını temini ediyorum.  

Hepinizi sahsım adına Milliyetçi Hareket Partisi Gurubu  adına saygıyla selamlıyorum.  

  Bizde bir önergemiz olmuştu. AK Partiyle Milliyetçi Hareket Partisi müşterek önergemiz 

vardı.  Kumlada Gemlik Belediyesi tarafından ruhsatlandırılmış ve yapımı kaba inşaatı beli aşamaya 

gelmiş.  olan mescit inşaatının alakalı bir bilgi istedik.  O konuyla alakalı bir bilgi alamadık.  

Başkanım uzunca bir zaman oldu bu konuyla alakalı düşüncelerinizi almak ve cevap almak istiyoruz.  

Teşekkür ederim. 

           --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ben teşekkür ederim sevgili DURDU. 

            --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: özür dilerim bir şey  unuttum. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  buyurun 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Gemliğimizin duayen   muhtarlarımızdan 

muhtarlar  Türkiye muhtarlar Derneği Gemlik Şube Başkanı Necmettin ŞANLI abimizi muhtarımızı 

ebediyete uğurladık . Allah rahmet eylesin  Allahtan geldik  Allaha döneceyiz.  Kendisi doksan 

yaşında olduğunu öğrendim. oğlundan bugün defnedildi.  cenazesi  bugün kalktı. 
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  Birde Gemliğimizde emekli olmuş bir Emniyet mensubumuz olan Ozan CAN’ıda dün 

ebediyete uğurladık.  Ama bu Allah’tan rahmet niyaz ediyorum. cümlesinin ruhları şad olsun bütün 

geçmişlerimizin ve bugün kaybettiklerimiz, kaybettiğimiz  değerlerimizin  ruhları için El Fatiha  

diyorum  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  teşekkür ederiz sevgili DURDU.   Sevgili 

AKKUŞ  buyurun  

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Sevgili Başkan, Kıymetli Meclis Üyeleri,  Değerli 

katılımcılar bende  İYİ Parti gurubu şahsım adıma saygı ve sevgiyle selamlıyorum.  

Belediye çalışanlarımız da Hasan Tahsin Aydın’ın kıymetli  kızı Demirsubaşı mahallesi 

muhtarımız Necmettin ŞANLI ve  İlçemizde uzun süre görev yapmış emekli polis Özcan CAN 

abimize Allah’tan rahmet kederli ailelere başsağlığı  diliyoruz. 

 Hafta sonu gerçekleştirdiğimiz Cumhuriyetimizin 100. yılı kutlamaları tüm ülkede olduğu 

gibi Gemlimizde de büyük bir coşkuyla kutlandı.  Bir defada gördü ki Cumhuriyet Milletimizin ortak 

değeri ve asker müşteri bu bizi çok mutlu etti. Burdan hem Başkanım size hem ekibinize hem de bu 

kutlamalara coşkuyla katılan Gemlik halkına şükranlarımızı sunmak istiyorum. 

 Gemlik’le ilgili bir iki konuya değinecem.  Başkanım Hisar Mahallemizde bulunan  Deniz 

Park Panorama Sitesi var 156 dairelik bir site, ortalama üç kişiden desek 500 kişinin oturduğu site.  

Bir yıldan fazla olmuş insanlar orda  oturmaya başlayalı.  Bir türlü  yoları yapılmamış, dilekçelerini 

vermişler, aramışlar, partiniz meclis üyeleri birkaçına  ulaşmışlar.  Onlar aracılıyla bu işi çözmeye 

çalışmışlar ama çözüme ulaşamamışlar.  Derler ki başkanım o ödediğimiz  vergilerle yolumuz ne 

zaman yapılacak.  Yazın tozu toprağı yuttuk.  Kışın çamuru çekmek istemiyoruz.  Ben yerinde 

gördüm. Eli metre,  eli metre yani yüz metrelik bir yoldan bahsediliyor. yapılması gerektiğini 

düşünüyoruz.  Bunu sözlü önerge olarak alabilirsiniz takibi de daha kolay oluyor. 

 Bir diğer husus herkesin malum diğer meclis de konuşuldu.  Manastırda çöken istinat duvarı 

tabi çökümünden dolayı yol trafiğe kapatıldı.  Bu kapatılan alan içerisinde bir otobüs bekleme durağı  

var. Tabii   kapalı olduğu için otobüs başkan noktadan yolcularını alıyor.  Ama önümüz kış ordan da 

vatandaşlarımız şu şekilde talep var.  Durağın  yapılana kadar en azından yerinin değiştirilip 

kaydırılmasını kışın yağmurun altında beklememelerini talep ediyorlar.  Bunu da söylemiş olalım. 

 Bir diğer konu  sokakta yaşayan yaşlı vatandaşlarımızla ilgili hangi sebepten dolayı  olursa 

olsun ister alkol, ister madde bağımlılığı yani hayatın onların  neden buraya ittiğini bilemediğimiz 

için bence bu konuyu da bunlara sahip çıkma düşüncesindeyim. 

   Geçtigimiz günlerde sosyal medyada bir video izledim.  Yeni  sahilin girişinde esnaf ve  

sanatkarlık odasının tam karşısında zaten orda bu iş herkes biliyordur.  Sürekli bir  yatanlar var orda. 

dört beş tane vatandaşımız orda yaşlı sokakta kalıyorlar.  Sokakta yatıyorlar . vidoda şu var güppe 

gündüz bir tanesi kalkıyor. Gidiyor bir ağacın  dibine affedersin tuvaletini yapıyor.  Tabi videoyudu 

paylaşanda sürekli olduğunu dile getirmiş bu vakanın tabi orda çocuklarımız var, bayanlarımız var.  

Gemlikli hemşirelerimizin sürekli gelip geçtiği bir alan, yani başkanım yaşlı konuk evi yaptık diye 

övüneceksek  bu  sokakta kalan yaşlılarla ilgilide bir şey yapmak lazım.  Bursa Büyükşehir 

Belediyesinin yanılmıyorsam bunla ilgili bir çalışması vardı   daha önceden,   barınma hizmet 

veriyordu.  Bu yaşlılara.  veriyorsa ekiplerimiz  aracılığıyla Bursa Büyükşehir Belediyesine bunla 

ilgili bir bildiri.  Biz çözebiliyorsak biz çözelim yani Gemlik bu görüntüden kurtarmamız gerekiyor 

kanaatindeyim. Kış ayları da yaklaşırken. 

 Son olarak bir husus da bu başkanım ilçemizde Perşembe pazarı bölgesinde kurulan pazaryeri 

ve lunapark konusuyla ilgili bir kaç şey demek istiyorum.  Öncelikle vatandaşlarımızın  ilgisi güzel 

işin bu kısmında bir şey  yok. Ama özelikle Lunapark kısmının güvenliği açısından çok büyük 

sıkıntılar var yani. Zaten bir güvenlik görevlisi yok. Öyle bir şey  kesinlikle yok.  Her o parkın 

başında bir tane parayı alan kişi var. bariyerlerden etrafı da kapalı da değil yani.  O kadar güvenliksiz 

bir ortam ki bende gittim, baktım, gördüm, şuana kadar orda bir kaza olmaması mucize gibi bir şey 

benim gördüğüm kadarıyla. 
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  Bide lunapark tamam ama oynanan on tane oyunun altı yedi tanesi daha böyle kumar bağrı 

oyunlar oda çok böyle fazla olması her halde gözü biraz yoruyor  diye söyleyeyim.  Ama altını 

çizmek istediğim asıl konu şu Bursa Büyükşehir Belediyesi bunu iskele meydanında yaptığında da 

karşı çıkmıştım.  Dışardan esnafların gelip özelikle giyim, ayakkabı, züccaciye, hediyelik ürün 

kahvaltılık ve gıda ürünler satmasını Gemlik’teki esnaflara yapılmış bir haksızlık olarak görüyorum. 

            Başkanım bide şu kira şartlarında bu kadar ağır vergiler altında esnaf ezilirken ekonomik 

koşulardan dolayı özelikle insanların alım gücü bu kadar düşmüşken dışardan gelen insanlara orda 

tabi vergi yok bir şey  yok, kira daha makul kendi çalışıyor daha ucuza getirdiği ürünleri daha ucuza 

satabiliyor.  Bu tarz panayırlarda Gemlik esnafını ezdirmek ben çok doğru bulmuyorum. 

Bir  paylaşımda şeyi görmüştüm Gemlik Belediyesinin logosu var altında yani belediyemiz ne  

destek verdi aşamada  bilmiyorum ama bu konuda biraz daha hassas  olmak gerektiği kanaatindeyim 

alaçamız kararlar Gemligimize hayırlı olsun.  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  çok teşekkür ederim sevgili AKKUŞ, 

buyurun sevgili GÜR  

-- Galip GÜR  Meclis Üyesi: Sayın Başkan Değerli Meclis Üyeleri hepinizi Cumhuriyet 

Halk Partisi  Grubu adına sayı ve sevgiyle selamlıyorum.   

Tüm Türkiye’nin Cumhuriyetimizin 100 yılını kutluyorum. Türk vatandaşlarının 29 Ekim 

Cumartesi yapılan pazar günü pardon Cumhuriyet Bayramımızın Gemlik’te çok güzel kutladık ve 

Türkiye’nin bir kaç yerinde araştırımızda baktığımızda da çok güzel kutlandığını gördük. Cumhuriyet 

bizim için Türkiye için çok önemli bir bayram bence buna her sene aynı şekilde kutlaması için 

belediye başkanım siz öncelikle aynı güzellikte kutlanacak şekilde her yıl bunu yapmayı talep 

ediyorum.  bütün belediye başkanlarından. .  Emeği geçen bu bayramı bize kutlatan ve  bütün 

çalışanlarımıza, siz önce başkanım sizin,  Cumhuriyet bayramını bize bu kadar güzel kutlattığınız için 

teşekkür ederim. 

 Bugün alınacak kararların Gemliğimize hayırlı olmasını diliyorum. Teşekkür ediyorum. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  ben teşekkür ederim Sevgili  GÜR.  Başka 

söz almak isteyen arkadaşlar buyurun sevgili ARSLAN 

 --Fehmi ARSLAN  Meclis Üyesi:  Sayın Başkan,  Değerli Meclis Üyeleri başkanım bu 

kayıkhane tarafında bizim bir  kalafat  bölgesinde yapılan orda bir boş bir binamız var orda bir tadilat 

oldu görünüyor.  Gemlik kamuoyunda   burda ne yapılıyor yani belki de binalarda var bunla ilgili 

Gemlik halkını bu soruya bir cevabı niteliğinde sizin cevap vermenizi istiyorum.  çevabı  soru bu 

başkanım  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  çok teşekkür ederim sevgili Fehmi  

ARSLAN  buyurun Sevgili  HANÇER özür dilerim sevgili ÇAKMAK  

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Sayın Başkan Kıymetli Hazirun   En Kıymetli Gemlik 

Halkı herkesi sevgiyle,  saygıyla selamlıyorum. 

 29 Ekim tüm Türkiye’de ve Gemligimizde de Cumhuriyetimize  yakışır şekilde gerçekleşti 

bu kutlamalarda başta kahraman olan Gemlik halkına ve akabinde de vermiş olduğumuz 

hizmetlerden dolayı bu kutlamaya yapmış olduğunuz  teşviklerden dolayı sizlere teşekkür ederim.  

Türkiye Cumhuriyeti 100 yılı değil, 100 yılar boyunca payidar kalacaktır.  Tabi ki yapmış 

olduğunuz konserde konuşmanıza da şöyle bu güzelliğe gölge düşürmek amaçlı demiyorum ama  

şöyle inçe bir  şerh  düşmek istiyorum.  Ordaki kalabalık tabiki herkesi heyecanlandırır.  Beni de 

heyecanlandırdı.  Kürsüde konuşurken Sizi de heyecanlandırmıştır.  Ordaki kitleyi sizden memnun 

olanlar seçmen kitlesi olarak değil de sizin kendinizin kerameti olarak değil de bunu cumhuriyetin 

bereketi olarak görmenizde fayda var.  Bu şerhi düşmek istedim.  

    Akabinde  arkadaşlar Gazze ile ilgili  bir videoyu izledim bir  anne elinde şey tutuyor diyor ki bana 

evladımdan kalan tek hatıra  bu diyor elimde tutmuş olduğu bu sizi de  ciddi manada yaralayacak bu 

cümleyi sarf ettiğim için çok kusura bakmayın ama evladının kafa tasını tutuyor. 
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Arkadaşlar g Gazze’deki  bu katlama hem kim filen sebep oluyorsa, filen sebep olan, destek 

oluyorsa, hata kalben de buna destekleyen her kim varsa  Allah’ın tez zamanında Ya Kahr  ismiyle 

onları kahrı   perişan eylesin.  Bu bedduayı  etmeyi  burda üzerime borçlu edilmiştim. O yüzden 

ettim. 

  Geçen 23’de yapılmış olan performans meclisine küçük bir rahatsızlığımdan  dolayı 

katılamamıştım.  

 Akabinde meclisi dinledim, izledim, konuşmacıları izledim ve   Başkan beyin vermiş olduğu 

adeta beş yılı özetleyen nitelikte  cevaplarında aklıma takılan bir kaç hususu sizlerle Gemlik 

kamuoyuyla  paylaşmak üzere Ak Parti Gurubu adına söz almış bulunmaktayım. 

 Bu söyleyeceğim cümleleri lütfen cımbızlamışta cümleleri getirmiş gibi algılamayın. öyle   

olmadığında söyleyeceğim  cümlelerin  adi olmadığını programın tamamını izlerseniz 

göreceksinizdir.  

 Dikkatimi çeken konuları sizlere söyle ifade etmek istiyorum.  Başkan beyin yapmış olduğu 

konuşmalarda 

Bir, yaptırdıklarınızda da muhalefet cenahına yaptırdıklarınızda da payınız var. 

yapamadıklarınızda ifadesini kulandınız. şimdi bu cümleyi arkadaşlar ikiye böldüğümüzde 

yaptıklarınızda payımız  olduğunu zaten defata dile getirerek teşekkürlerinizden ikrar  etinizde bu 

yapamadıklarınızda ki katkımızı payımızı ben anaya bilmiş değilim.  Yani siz mesela örnek olacak 

kentsel dönüşüm hususunda bu başarısızlığınızı bizleri de mi ortak olarak kabul ediyorsunuz   biz 

Bunu Ak Parti Gurubu olarak yapamadıklarınıza ortak olduğumuzu ifade etiğiniz bu cümleyi 

kesinlikle ret ediyoruz.  

Onun haricinde bir cümleniz daha vardı.  Ciddi dikkatimi çekti ben bir şey yapmadan beni 

galiba  kalubelaya kadar belediye başkanı yapacaksınız diye böyle çok cüretkâr çok iddialı ve benim 

bakış açımdan Gemlik kamuoyunun demokratik iradesine karşı saygısızca bir cümle kulandınız . 

Yani burda benden bir şey  yapmayı  beklemeyin demektir ayrıca bu.  Yani bugün  Siz sahaya seçim 

çalışmaları indiğiniz zaman bundan önceki sunmuş olduğunuz bütün projelere  atmışa yakın projeleri 

bunlar benim temenni projelerim diyerek bertaraf etmiştiniz.  Şimdi yeni  sunacağınız projelere de 

ancak siz bunları  gayri belada  görürsünüz demek istiyorsunuz? Başkan olursanız  ki 

 Başkan adayı olup olmayacağınız o kendi siyasi iradeniz iç meselesidir. 

 Ayrıca  her dönem bakın bu cümlenize katılıyorum.  Tasdikliyorum. Her dönem kendi içinde 

bulunduğu şartlara göre değerlendirmelidir. Arkadaşlar aklıselim bir cümleler mantıksal   çerçevesi 

içerisinde kim itiraz edebilir ki doğru. Gayet  makul bir cümle.  Ama niye burda   gündem 

yapıyorum.  Bu cümleyi zikrederken zikrinizden fikriniz bir değil.  Fikrinizle bu cümleler var ama 

zikriniz eğer adil olsaydınız yapmış olduğunuz  yargılarda,  bu cümleye söylemiş olduğunuz bu 

cümleye saygıdan dolayı ağzınıza Gemport satışını sakız etmezdiniz.  Gemport satışının  da o günkü 

şartlar içerince değerlendirilmesi  lazımdır ki Partimiz mensuplarınca  bu size iktisadi dilen de dile 

getirilmiştir. Bundan sonra bu cümleye lütfen Gemport hususunda eğer bu metofora katılıyorsanız 

her dönem kendi içinde değerlendirilmelidir. Lütfen  bundan sonra Gemport konusunu gündem 

yapmayınız sizlerden rica ediyorum. 

  Kapalı oto parkın üstündeki spor salonunu anlatırken,  plan değişikliğine gerek olduğunu  işe 

başlayacağımız da öğrendik dediniz doğru mu  başkan bey?   Öyle bir  cümle sarf etiniz geçen ayki 

toplantınızda.  Şimdi burdan da şu çıkıyor şurda lütfen denemesi bedava herhangi bir arkadaşımız şu 

Hamidiye mahallesinde dört katlı bina sahibine gitsin  ki  herhangi  bir vatandaşa desin ki abicim 

niye bir kat daha atmıyorsunuz O vatandaşın size  söyleyeceği ilk   cümle benim mimar  olarak kat  

hakım var mıdır bu cümleyi size sorar.  Siz şimdi işe başlamak için start fili inşayı faaliyetlere start 

verene kadar arkasında benim performans analizi var.  sponsor  anlaşmaları var velhasıl en 

hızlısından bir aylık  bir süreç var.  Bu içerisinde burda plan değişikliği yapılacağını hiç 

görememişsiniz inşaatı faaliyete başlarken aaa buraya plan değişikliyi lazım dediniz ve bu projeyi  

izah ederken burda  bu masamızdaki  geldiğimizde masamızdaki  ilk projelerden biriydi dediniz. 
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Burdan şu an itibariyle çıkan sonuç şudur arkadaşlar;  mazeretlerini, geçmişini değerlendirmeden 

sonuca yönelik konuşuyorum.  Masanızda dört yıl önce dört buçuk yıl  önce geldiğiniz proje hala 

hayata geçirilmedi.  sonuç itibariyle bir kat atacaktınız hala hizmete geçemedi  

Onun haricinde ikinci etap konusu;  ikinci etabı detayları bilmeyen harici bir kişi sizin 

ağzınızdan geçen ayki mecliste dinlemiş  olsa ortaya çıkan   manzara şu başkan bey geldi yüz eli 

milyon lira  ciddi  bir  bütçeyle  208 dairelik  bir projeyi teslim etti,  hayata geçirdi imajı çıkıyor.  

Bunu sıfırdan dinleyen    bir kişinin anlayacağı  budur arkadaşlar işin aslı nedir iş yeri teslim  24 07  

2017  yılında yapılmış olan ve sizler  göreve gelene  kadar  birbuçuk yıl içerisinde  %56’sı  ödenmiş 

hakkedişlerden çıkan  rakam bu %56’sı bitmiş ve size  teslim edilmiş bir projeyi. İlgili kredileri de 

çekerek  dört yılda nihayetine erdiremediniz.  Benim bildiğim vatandaşa  burası  hakkında 3 tane 

teslim tarih verildi. her teslim tarihi arasında en az 6 ay süre zarfı vardı.   Bu ikinci Etabı  da yerden 

yere vurdunuz  her zaman ama gurur tablonuz olarak saymış olduğunuz  . projeleri içerisinde 2. etabı 

da söylediniz burda  ve beni heyecanlandıran  konuşmanızdaki  en güzel yer buraydı. Ben  burayı 

sizlere dört kere tam dört kere Sayın Başkan bu gün itibariyle yapmış  olduğunuz kendinizi en 

başarılı hissettiğiniz eseriniz  nedir diye tam dört  kere sordum . Dört kere  cevap alamadım.  Bu 

cümleyi geçen konuşmada mecliste siz ifade ettiniz.  Dediniz ki geçmişe dönük  benim eserim 

diyebileceğin dediniz. inanın ben  kulaklarımı dört açtım dikkat kesildim. Gerçekten  merak 

ediyorum buna vereceğiniz cevabı.  Ardından çarşı deresi düzenlemesi ki  Büyükşehir Belediyesi ile 

ortak yapılmış bir düzenleme   ondan sonra 208 konut   dediniz 250  ifadesini orda koymuşsunuz.  

Ardında da Üniversite Yerleşkesindeki  derslikten bahsettiniz.  Bunlar demeyeceğim dediniz  ben bir 

sürpriz  proje bekledim.  Yine o soruyu cevapsız  bıraktınız Sayın Başkan.  Lütfen dinlerseniz soruya 

cevap vermediğinizi yani benim gurur duyacağım  eserim şudur diye  demediğinizi sizde 

göreceksiniz. ama konuştuklarınızdan anladığım şu  Eser olarak gururla  bu millete anlatacağınız  

eseriniz  galiba yerleşkedeki  derslik olacaktır ve onun da ana maddesi beton Sayın Başkan.  Demek 

ki betonsuz olmuyor.  

Ve son olarak Gemlik  Halkı  sizlerden önce küçük bir uyarım.  Sizlerden küçük bir ricam var.  

Sonuç itibariyle seçim  rüzgarları esmeye başladı.  En bariz göstergesi  Gemlik Sokakları başkanına 

kavuştu.  Başkan bey her gün sokaklarda.  Seçim çalışmaları başladı.  Bakın sizlerden bu hususta 

lütfen dikkat buyurmanızı rica ediyorum.   Gemlik Kamuoyu  yarın öbür gün seçim çalışması 

yapılırken Başkan Bey  bilmiyorum aday olur mu olmaz mı?  İlgili yönetim diyeceğim o yüzden  

İlgili yönetim sizin huzurunuza çıkıp oyunuza talip  olduğunda Sayın Başkan  Sayın yönetim şunları  

vad etmiştiniz ama yapmadınız. Şu eksiklikler vardı  sorularınıza karşılık   ellerinde size 

söyleyebileceği  tek bir enstrüman  var. Yaptırmadılar diyecekler arkadaşlar. Lütfen Sizden rica 

ediyorum.  Bu ifadeyi  duyacağınızdan eminim. Ama bu ifadeyi bir proje  başlığı altında 

duyduğunuzda Ak Parti Teşkilatı, Ak Parti Yönetim Grubu, Ak Parti Meclis Üyeleri,   hepimiz 

sizlere bir telefon  mesafesi uzaklıktayız.  Lütfen arayın hoparlörü açın. Balıkpazarı’ndaki yerin 

yaptırmadılar   konuşumu açıldı.  Açın birde bizden dinleyin.  Sizden rica ediyorum. buna  kanaat 

getirin ki  bu güne kadar  Gemlik’ten ne hükümet bazında, ne büyükşehir Belediyesi bazında  

veyahutta    devletin diğer organları bazında  zerre bir şey esirgenmemiştir. Sizlerden böyle bir şeye 

muhatap olduğunuzda  bizleri aramanızı rica ediyoruz  ve son cümlem  olarak ta tabii ki  seçim 

arifesine girilmiş bu günlerde  huzurda  bir  dik duruş sergilemeniz lazım siyaset bunu gerektirir. 

Ama sizin şuan içerisinde bulunmuş olduğunuz  bu dik duruş  sergilemenizi bu çabanızı  aklıma 

benim bir ata sözü geliyor arkadaşlar.  Teşvikte hatta aranmaz. Dik durmanız için yapmış olduğunuz  

bütün çabalarınız  beyhude. atalarımız demişler ki  hiç kusura bakmayın.  Boş çuval dik durmaz. 

 Hepinizi saygıyla sevgiyle  selamlıyorum Teşekkür  ederim. sağolun.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Bu atasözünü öyle  güzel  bir vücut 

bulmuş halisin ki  Sevgili Rıdvan ÇAKMAK.  Boş çuval dik durmaz sizde öyle dediniz ya  Bir on 

dakika  ara verelim  Namazını kılmak isteyenler.  Namazını kılsın sonra devam edelim.  
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2. OTURUM 
 

 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Sevgili SOLAKSUBAŞ el kaldırdık mı?  

--Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  Evet Sayın Başkan 

           --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun     

           --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  Sayın Başkan,  Değerli Meclis Üyeleri  

Ben bu kitap dağıtıldığında  Burda değildim. Bilmiyorum bununla alakalı bir teşekkür edildi mi?    

edilmedi mi? bilemiyorum ama  çok güzel bir yayın olmuş.  buna teşekkür etmek için söz istedim. 

Üzerinde de bir sulu boya  gravür   hazırlanmış üzerinde.  Buda sanki bize bir türlü başarılı 

olamadığımız  magnetin  yapımıyla ilgili  bir hazırlık olmuş gibi  gerekir.  Eğer  belediye 

yapmayacaksa  biz bunu kullanabilir miyiz? Gravürü. Ama belediye yaptırırsa ya da  birisine verip te 

yapılmasını sağlarsa müşteri olmak isteriz böyle bir şeye. Ayrıca  bu kitaba da müşteri olmak isteriz 

hediye etmek açısından.  Dostlarımıza müşterilerimize. Teşekkür ederim.  

           --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Biz teşekkür ederiz   Sevgili 

SOLAKSUBAŞI. Başka söz almak isteyen  var mı arkadaşlar.  Buyurun Sevgili TEPE 

 --Telat TEPE Meclis Üyesi: Sayın Başkanım Değerli Meclis Üyelerim,  Başkanım şimdi 

Umurbey  Recep Tayyip ERDOĞAN stadyumu 3 sene önce orda  ……………..  maçı oynanmıştı.  

Bildiğiniz üzere orda bayağı  kavga ve kargaşa çıkmıştı. O günden bu güne stadın plastik olan 

koltukları tamamen kırılmış,  Bu hafta da Mahir Abi ile beraber maçı beraber  izliyorduk.  Yani 

ordaki koltuklar kırık  olduğu için insanlar maçın heyecanıyla düşebiliyor. Kendilerine bir zarar 

gelebilir. O sebeple  stadın türbin kısmının  içerde lavaboların  bir gözden geçirilmesi istiyorum. 

Teşekkürler.    

           --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Biz teşekkür ederiz   Sevgili TEPE. Başka 

söz almak isteyen yoksa Evet Ercan Abi yayındaki seslerle alakalı kontrolleri yaptıracağız. İmardan 

gelen cevabı yazıyı  ne talebinizi yazıyı bilmiyordum. Şimdi öğrendim aldım notumu  kontrol 

edeceğim elbette. Hukuki bir sıkıntı yoksa  varsa da gerekçesini de söyleriz.  Yoksa istediğinizi  

bilgiyi de ulaştırmış oluruz.  Sevgili DURDU Kumla içindeki mescit ruhsatlı  binanın ne zaman 

bitireceğine dair  bir şey söyledi.  Ben orda bir mescitte ihtiyaç olduğunu halen düşünmüyorum.   

 --Osman DURDU Meclis Üyesi:  ….. 

            --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Hayır hayır  düşünmüyorum ruhsatlı 

olduğunu söylüyorsunuz ama  ruhsatı  da verilebilir bir ruhsat   bile değil çünkü tek imza ile verilmiş.  

Çünkü  yolun üzerinde. Planlarda yol olan yerde görünüyor.  Dolayısıyla bunun cevabını böyle 

vermiş olayım.   

--Osman DURDU Meclis Üyesi:  …..yazılı verin önerge vermiştik.  

           --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam  yazılı cevapta gelir.  Yazılı cevap 

nasıl gelir.  ilerleyen dönemde düşünülecektir.   diye gelir onun üzerinden siyaset yaptırmam mescit 

yapmıyorlar mescit yıkıyorlar üstünden siyaset yapmanıza da izin vermem.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   söyledim işte  burda hepsi kayıt altında  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: devlet  kurumlarında yapabilmek isteyen ne var 

onlara verelim onlar yapsın 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Ercan Abicim, 200 m mesafede cami var  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  200 m mesafede cami var koyalım  kamera 

varsa ihtiyaç iki tane daha yapalım  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: yazın cuma namazları için ihtiyaç var  
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  :  bak sevgili DURDU Emniyet 

Müdürlüğünün  ihtiyacı var.  Yer veremiyoruz   Sağlık  Müdürlüğünün ihtiyacı var. Yer veremiyoruz.  

Bugün,  daha bugün Temizlik İşleri Müdürünü aradım dedim ki orda bir tane binamız var onun alt 

katında eskiden Halk Eğitim Müdürlüğü kadınlara nakış benzeri eğitimler veriyormuş bu yıl sen 

oraya geldin diye veremiyormuşuz.  Kendine yer bul lütfen dedim.  Yani tehlikeli işlerde bunlar.  

Yani  kutsallarımız üzerinden Milli değerlerimiz üzerinden insanlar çabuk  kolay galeyana geliyorlar.  

lütfen orda ihtiyaç neyse onu tespit etsin belediyemiz meclisimiz onu yapalım.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım cevabı ben  şöyle aldım.  Gemlik Belediyesi 

tarafından mescit yapılmak üzere belediye başkanı onayıyla yapı kullanma ruhsatı pardon inşat 

ruhsatı verilmiş olan yapıyı ben mescit  olarak orda lüzum görmüyorum diyorsunuz tamam teşekkür 

ederim . 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Aynen öyle diyorum. Benim kişisel 

görüşüm bu.  Ama bir daha  söylüyorum bunun kararını  orda ne yapılması gerektiğinin kararını bu 

meclis vermeli.  Bunu da gerçek ihtiyacı tespit edip yapmalı bende vesile oldu Sevgili AKKUŞ 

sevgili  BARUTÇUOĞLU, DURDU’da  söyledi elbet de görev yaptığı dönemde Gemlik’te sahada  

karşılaştığımız bir polis memuruydu  sevgili Ozan CAN hala birlikte çalıştığımız çok sevdiğim bir 

kardeşim Sevgili Hasan Tahsin AYDIN minik yavrusunu kaybeti uzun zaman uğraştılar eşiyle 

birlikte ailesiyle büyükleriyle birlikte maalesef kurtaramadı çocuğu ve uzun yılardır Gemlik’te sivil 

topluma kanat önderi  olarak muhtar olarak emek vermiş destek vermiş bir abimiz bugün defnettik 

hepsinin ruhları  şad olsun.  Yakınlarının başları sağ olsun hepimizin başı sağ olsun. 

   Elbete 29 Ekimi kutladık Hep birlikte büyük gurur duydum konuşmamda devam  mı dışında 

bunu da söyledim ben en çok bu şehirde yaşayan  kadınlara erkekleri gençlere yaşlılara bu şehirde 

yaşayan insanlara güveniyorum demiştim. Arkasındayım ne zaman umutsuzluğa düşse yüreğim böyle 

bir vesile oluyor ve evet bu milletin bir ferdi olduğum için ne kadar gurur duysam azdır dedirtiyor 

bana  insanlarımız konserden daha kıymetliydi benim için yürüyüş yürüyüşteki coşku, yürüşteki 

kalabalık, Cumhuriyet için kadın erkek genç yaşlı bak hiç orda Adalet  ve  Kalkınma Partisi İlçe 

Başkanımızda eşini almış gelmişti. Milliyetçi Hareket Partisi İlçe Başkanımızda Cumhuriyet  Halk  

Partisi   İlçe Başkanımızda İYİ Parti İlçe Başkanımızda orda particilik yoktu. herkes ordaydı. Çünkü 

Cumhuriyet ortak  değerimiz bizim ortak paydamız Cumhuriyet bu milletin her bir ferdi için kıymetli 

dolayısıyla bunu bize armağan eden bunu armağan edebilmiş armağan ede bilmek için can vermiş 

olan herkese milletle rahmetle yaklaşmalıyız ama en başta Mustafa Kemal Atatürk’e hiç bir siyasi 

parti, hiç bir siyasetçi Mustafa Kemal Atatürk üzerinden pirim yapma peşine düşmemeli ama hiç bir 

siyasetçi hiç bir siyasi parti onun varlığını reddedecek onun varlığını unutturacak eylemlerde 

bulunmamalı.  Allah gani gani rahmet etsin.  

 Yürüyüş  benim için şeyden daha iyiydi daha önemliydi iyiydi derken çünkü hani konser 

konser  ne zaman yaparsam yurttaş   rabet gösteriyor.  Konsere gelmek, ünlü birini görmek, onunla  

fotoğraf çektirmek, sesini dinlemek için geliyor.  Ama sevgili GÜR konuşmanın bir bölümünde 

söyledin Her yıl yapıyoruz biz bu yürüyüşleri ben her yıl  bekliyorum yurttaşımızı.   bu sene daha çok 

özendik doğru.  ama her Cumhuriyet Bayramında  biz yürüyoruz yani bu kalabalığı bu kalabalığı  

bizim yaptığımız organizasyonlar belki teşvik eti ama yurttaş organizasyon yapılmayan belediyelerin 

olduğu yerlerde de bir araya geldi  ve   yürüdüler.  Dolasıyla vatandaşlarımızdan bu konudan özelikle 

hassasiyet bekliyorum onlara her bayramda alanlarda sokaklarda görmek istiyorum 

 Panorama sitesinin olduğu yola alakalı bir çok sıkıntılı bir bölge eğim açısından karayolları 

kamulaştırma alanına kattı.  Karayolları yaklaştırma sınırına falan deyip geçmek zorunda kaldık orda 

açma çalışmaları yaparken onlara da müdahale ettiler haklı olarak ne yapıyorsunuz diye zorluyor 

biraz o bölge peşindeyiz yani ve Fen İşleri şuan  Cumhuriyet mahallesinde de bizim  dönemimizde  

açılan imar özür dilerim ruhsatlara verilen inşatları bulunduğu alanlarda yoları  yapmaya çalışıyorlar 

bir taraftan,  boşta da durmuyorlar.  Şimdi büyükşehir belediyesi geldi iki koldan girdik.  hem  o  20 

m yolu işte toparlamaya en azından bir  uçundan girelim düşüncesinden çalışmaya başladılar üç 
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gündür alamdalar hem kaymakamlığın olduğu bölümden hem Çakır İnşaatın bulunduğu bölümden bir 

faaliyet başladı. Fen İşleri Müdürlüğü takip ediyor orayı da farkındayım ben yurttaşın  sıkıntıların 

orda çok olduğunu kapanan yol manastırda Cumhuriyet Mahallesi de heyelan sebebiyle ya da istinat   

duvarının çökmesi sebebiyle kapatılmak zorunda kalındı orda zemin çalışmaları yapıldı zemin etüt 

çalışmaları yapıldı sonuçları elde edildi projesi dışarıya yaptırılıyor.  Statik projesi oraya verildi statik  

projelerimiz geldi daha uzun yapmışlar çalışmayı bir tadilat için geri gönderildi bir iki gün içerisinde 

o geliyor ve hemen onu hani 60 günlük süreyi beklemeyelim diye 21 f miydi arkadaşlar 21 b maddesi 

üzerinden hemen satın alma işlemini yapıp imalatını da yaptıracağız   az bir şey   kaldı. 

  Panayır bizim aslında faaliyetimiz değil aslında sevgili AKKUŞ panayırı esnaf sanatkârlar 

odamız talep eti yapalım diye esnafı biz kimseye ezdirmeyiz hele hele biz ezecek faaliyetler 

içerisinde asla olmayız özelikle sordum esnaf odasına bütün bu işle alakalı  Esnaf   arkadaşlarımızı 

dolaştık. Buyurun dedik.  Onlar da buradalar.  Hatta ben gittiğimde dolaştığım yer bizim esnafımızın 

olduğu yerdi, Gemlik'te esnafın, hem pazarımıza gelip pazar açanlar pazar esnafı, Hem normal 

Esnafımıza da gittiğini söyledi.  Bunun dışında bir şey olduysa mutlaka esnaf odasıyla görüsün Esnaf  

arkadaşlarımız  esnaf arkadaşımız da mutlu Yurttaş zaten mutlu durumu olduğu için o yeri biz tahsis 

ettik . Belediyemizin O işte bağı da organik bağı da Ondan ibaret zaten.  kalafat binası ne yapılıyor. 

Harabe durumundaydı insanların hizmetini açacağız sevgili  Fehmi ARSLAN ne yapılacak sorusu  

işte o  günübirlik tesis alanı olarak kullanılacak bir yer orası.  

--Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi:  

  --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Henüz,  henüz bir şey yok  onda daha flu 

ticari sanayi odası ve borsayla birlikte de işletebiliriz.  Bizim iştiraklerimiz üzerinden de yürüyebiliriz 

Gemtar aracılığıyla da yapabiliriz gibi duruyor ama önce bir bitsin  Ondan sonra bakıcaz. 

  Evet şimdi  4 arkadaşımız gruplar adına sonra Sevgili Mahmut Abi,  Sevgili Telat TEPE 

şahısları adına konuşmalar yaptılar,  sorular sordular. Hep bir nezaket içinde.  Ben sevgilileri Rıdvan 

ÇAKMAK’ın yaptığı konuşmaları dinlerken bana insanlar dışarıdan hep diyorlar ki Allah sana 

Hazreti Eyüp Sabri vermiş.  Yani nasıl irite  edebilirimin mektebi açılsa Başöğretmen olur.  

Başöğretmen olur.  Cevap,  cevap vermeye soru soruldu da cevap veremedi Başkan demesinler diye 

Cevap vermemeye aslında çok niyet ediyorum ama yapamıyorum.  Değmez çünkü öyle soruyor ki 

hiç cevap vermem.   Benimde aklıma bir atasözü geldi mesela.  Bir lafa bakarım laf mı diye,  bir de 

söyleyene bakarım deyip geçesim  geliyor ama olmaz vatandaş cevap veremedi demesin diye cevap 

da vereyim.  

 Yapamadıklarımızda da payınız var bu Biz olduğumuzu belediye meclisinin de belediyenin 

biri organı olduğu üzerinden takdir ve takip ederken yapamadıklarımızda da payınız varı elbette 

söylemeliyim peşinde . Var yani bizim sunduğumuz projelerin tamamı Gemlik Belediyesi eliyle 

yapılacak işler değil.  büyükşehrin yapacağı işler de var Merkezi hükümetin yapması gereken işler de 

var.  Dolayısıyla biz bunları istemeliyiz sözümü defalarca işittiniz.  Yapamadıklarımız 

yapılamayanlar üzerinden sorumluluğunuz var mesela katlı otoparkın üzerindeki spor salonunu  

yapamayışımızda da sorumluluğunuz var.  

  Kuvayi Milliye anıtının çöktüğünde altındaki tabliye ilk yapılırken çöktüğünde federal edildi 

diye geldi Çevre İl Müdürlüğü ve durdurdu durdurma yazısı var elimizde.  Çevre İl Müdürlüğü 

hükümetinize bağlı bir müdürlük değil mi? 

--Meclis Üyesi: ……… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  ruhsatı yok diye 

--Meclis Üyesi: ……… 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  plan değişikliği yapmam lazımdı 

--Meclis Üyesi:  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  arkadaş ya Bunu kaç sefer anlattım. 

Sevgili halkım, Sevgili  Gemlikliler,   bakın bir işi bir işi belediye iki yolla yapabilir biri hemen 
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başlar işi sonra yapar ikincisi altlığı denilen şeyi tamamlar Ondan sonra imalata başlar vakit 

kaybetmeyelim diye yaptık  

--Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı  bak projesi var ruhsatı yok idi yerin  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  Peki Vatandaş da işi yapayım bu ruhsatı sonraya alayım 

derse doğru olur mu? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  olmaz, olmaz  bu kamu bu kamu yararına  

biz nelere  evet dedik burda     Sevgili DURDU  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  hukuk devleti diyoruz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Bak  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:   yani belediye usulsüz iş yapar 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   vatandaş yoldan 5 metre çekmeden iş 

yapabilir mi ? 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:     Efendim  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   vatandaş 5 metre çekmeden yoldan imalat 

yapabilir mi?  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:   bilmiyorum   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   yapamaz.  Nasıl  bilmiyorsun. ama okul 

yapılacağı zaman hep beraber Evet yapabilir diyoruz. 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:    Başkanım burada bir zaruret yok.  olması gereken  şey 

bu. Bu iş bilmemezlikle   alakalı … 

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Hayır hiç alakası yok 

  --Osman DURDU  Meclis Üyesi:   sizin  ihmalkârlıkla alakalı bir şey  hiç olur mu öyle şey.   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   hiç ilgisi yok. 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:    Var var  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Bak hiç alakası yok  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:   ve  sonrasında hemen nasıl yaptık plan değişikliğini.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   bir yıl sürdü 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:    Sonra yaptığımız  işleri 

            --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:    Bir yıl sürdü  hemen yapamadık. 

            --Osman DURDU  Meclis Üyesi:    Plan değişikliği bir yıl sürmez. 

            --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:   Bir yıl sürdü.  

 --Osman DURDU  Meclis Üyesi:   O sizinle alakalı 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hayır buraya getirdik. Plan değişikliği  

dosyasını hazırlattık Meclisimize  getirdik.  Meclisimizden geçti büyükşehire gitti. Büyükşehirden 

geçti. Geri geldi.  Askıya çıktı.  süreç bu. 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:    işte bunların bütün sorumluluğu sizde  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: hayır bir sorun yok                  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:    sorumluluğu sizde 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: sorumluluk  

 --Osman DURDU  Meclis Üyesi:    geç kaldıysa da sizde.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ne münasebetle  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  işi düzgün yapsaydınız   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bunu  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  böyle  olmazdı 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Hayır hayır Osman DURDU yapma 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  Neyi  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Bırak şu mikrofonun elinden Ben böyle mi 

yaptım size Siz konuşurken  böyle mi yaptım ben Siz konuşurken.  Bak tane tane anlatayım. 
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 Eğer eğer  hadi yapıyoruz başlıyoruz demeseydi bir yıl geçirecekti o bir yılın sonra geçti 

zaten hiçbir şey olmadı değişmedi yani sponsor eliyle yaptık orayı hiçbir kuruş para harcamadık. bir 

yıl sonra onu bulamayabilirdik orda.  Proje var.  Plan değişikliği yapmamız gerekirse, ruhsat 

çıkartmamız gerekirse, plan değişikliği yetkisi bizde, yaptık zaten sonra.  Ama bir yıl İnşaat 

yürümemiş oldu.  Şimdi de ihale ediyoruz  giren olmuyor  ya çıkarsın çocuklar tarih 

--Meclis Üyesi: Siz teşekkür ettiniz  Büyükşehire …….. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  8 ay geçiyor  

--Meclis Üyesi: Hayır …….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  niye dinlemiyorsun bak hiç müdahale 

ettim  mi?  Bundan besleniyorsun Sevgili ÇAKMAK  

--Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  bak bak ben söylüyorum bir şey 

söyleyeceksen bitirdikten sonra söylersin.  O bekleme süresinde Türkiye'deki  ekonomik koşullar 

öyle bir değişti ki öyle bir duruma geldik ki İhale ediyoruz giren  olmuyor diyorum.  İhale ediyorum 

katılan olmuyor teşekkür ettiklerimi söylüyorsunuz.  Benzer işler Büyükşehir Belediyesinde de 

devletin yaptığı ihalelerde de vuku buldu.  Niye demiyorsun.  Gemlik Belediyesinin işlerine mi 

ihalesine mi girmiyor vatandaş. Hiçbir yere girmedi.  Her dönem kendi şartları içinde 

değerlendirilmelidir.  Elbette katılıyorum. Elbette katılıyorum. Ne vardı ki Gemport’un  satıldığı 

dönemde Türkiye'de.  Uçuyordu Türkiye.  Ekonomik olarak hiçbir sıkıntı.  Enflasyon yüzde 

sekizlerdeydi. Kişi başına düşen gelir milli gelir 11 bin doların üzerindeydi.  Ne vardı o günün 

şartlarında ben onu anlayamadım.  çaptırmıyorum bak.  Ben konuşmamı yaparken geçen 23'ünde 

hasta ağır hasta olup olmayıp burada olan arkadaşlarım dinlediler.  Ağır hastalar videosunu 

dinlemişler.  
 Hepiniz hatırlayacaksınız her dönem içinde bulunduğu şartlarda değerlendirilir peşinden  

başka  şeyler de söyledim.  Önüne arkasına tabii cımbızlıyorsun.  pandemi girdi dedim.  Savaşlar var 

h er tarafımızda dört bir yanımızda dedim.  Ekonomik olarak ülkenin durumu malum dedim.  Şu 

kadar maaş ödüyorduk bu kadar ödüyoruz şu kadar geliyordu bu kadar geliyor artık dedim.  Ne vardı  

Gemport’un  satıldı dönemde.  Üstelik 12. ayda sattınız Gemport 12. ayda Arkadaşlar bir ay sonra 

satsa satıldığı yılın gelirini de alacak 12. ayda sattı.  Sormayacağız bunun hesabını.  Konuşmayacağız 

mı ? Üstelik bak şimdi Milliyetçi Hareket Partisi ile aynı ittifakın içerisindesiniz Aslan gibi onlarda 

bizim bizimle beraber aynı şeyleri söylediler.  Doğruyu söylediler.  Ne vardı o gün şartlarında  

--Meclis Üyesi: … 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Benim bahsettiğim bugün bahsettiğim 

benim . 

--Meclis Üyesi: … 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Türkiye'nin şartlarından bahsettim ben  

--Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: saptırmıyorum Sen saptırıyorsun. 12 ayda 

sattılar. Gelen belgeler doğru sunulmamış.  Önce alacaklarını topla.  Kendi şirketlerine ortak olduğu  

şirketlere para vermişsin o paraları topla.  Ondan sonra gerçek yatırım miktarını söyle.  aradaki farkı 

Gemlik Belediyesinin Bütçesi var.  Belki de sermaye artırımına kabul edebiliriz demişiz. onu da 

istememişler   üstelik. Bak o dönemi meclis üyeleri  var burda.  Bizde de var sizde de  var. Çıksınlar 

konuşsunlar. Gemport  satıldığı dönemde Allah muhafaza demek bugünkü dönem olsun iki buçuk 

günde satacaklardı yani.  208 daire,  ikinci etap 208 daire Biz göreve geldiğimizde yüzde  yirmi 

seviyesindeydi.4 etapta  

--Meclis Üyesi: yüzde elli altı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: yüzde  4 etapta %80 seviyesindeydi. ikinci 

etabı  %20 biliyorum.  4 etabı %80 biliyorum. 

--Meclis Üyesi: ….. 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  onun 20'sini ona koyduğum için Biz 

bitirdik dedim.  Ben 4 etabında %20'sini de yaptık Üstelik falan da bir şey demedim hiçbir yerde hala 

aynı şeyi söylüyorum. 

 Kurşunlu da 400 metre dolgu yapıp,  Bizim konser  etkinliklerine  harcadığımız para kadar  

açılış töreni yapıyorsunuz.  Hala söylüyorum üstünde tepinirdiniz  üstünde  208 konut yapsaydınız.   

Bak 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  ordaki ….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  Üniversitenin binasını bitirdik.   Temel 

atma töreni de yapmadık.  Yıkım töreni yapıyordunuz eskiden,  enkaz kaldırma töreni yapıyordunuz, 

temel kazma töreni yapıyordunuz, temel atma töreni yapıyordunuz.  

--Meclis Üyesi: …… 

          --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  Doğru yapıyormuşsunuz.  Ben de 

yapmalıymış . Ya Meydan meydanda eczanenin yıkımına  yıkım töreni yapmadınız mı ya? Evet 

yıkım töreni yapılmadı ya gazeteci arkadaşlar Hatırlamıyor mu çıkarsınlar ya şey arşivden. 

-- Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi: ….. meydanın açılışını…….. 

  --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  Yaptırmadılar diyecekler arayın bizi 

diyor.  Vatandaş seni telefonla anca bulur zaten ÇAKMAK,  başka denk gelip de sorması mümkün 

değil ki.  

            --Meclis Üyesi:  

  --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  arayıp bulur işte,  öyle bulur.  Biz bizim  

--Meclis Üyesi:  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  dönemimiz çıkar anlatır yaptırmadılar 

derse sizin ekipleriniz de var.  Onlar da çıkar hayır öyle değil böyle derler anlatırlar . 

 --Meclis Üyesi:  
 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  ama …… edecek ya…… başka başka bir 

şey yok.   Yaptırmadılar  diyecekler arayın bizi cevap verelim diyor.  Rıdvan ÇAKMAK’ı  sadece 

telefonu ile O da belki bulursunuz arkadaşlar. 

  Sözlü tarih çalışması için ben de bir bu vesileyle Mahmut abi bütün Kültür Müdürlüğü çalışan 

arkadaşlarıma özellikle Cenk'e Çok emek verdi çocuk teşekkür ediyorum.  magnetle alakalı geçen yıl 

zeytin festivalinde Magnet dağıttık.  Bu gördüğün görseller zaten o magnetlerin altlığı, altlığı  

çalışmalardı Memnuniyetle paylaşırız. 

 --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:…..  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  o tek tek grafiklerin birleşmiş hali bu. 

 --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:….. yanı bu  

  --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  Hayır hayır magneti hem altın suyuna 

batırılmış gibi ama aynı zamanda boyalı resimli olanlar da vardı,  yaptırdık. Ben söz vermeden 

konuşursa  Rıdvan ÇAKMAK kapatın çocuklar.  Memnuniyetle sizle de paylaşıyoruz şeyi sevgili 

Mahmut abiciğim görsellerim boyalı şekilde de yaptırmak mümkün.   

 Umurbey  ve stadın koltukları ve lavaboları ile ilgilenelim bakalım.  Orda geçen yıl 450 bin 

lira civarı bir şey çıkartılmıştı.  Hasan onu karşı taraftan istemiştik.  Ne oldu arkadaşlar oradan bir 

geri dönüş var mı hukuktan Kimse yok mu burada Elif bakın ona tamam mı?  Tazmin edilmek üzere 

talepte bulunmuştu.  Sonra bir daha kırıldı herhalde o,  o kırıldıktan sonra bir daha  yapıldı Telat.   

 --Meclis Üyesi:……………  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  bak tutturalım. Teşekkür ederim. Seçimle 

yakın. Ben anlayabiliyorum. Mecliste meclisin gerilmesine olanak sağlamak adına konuşmalar daha 

da devam edecek. Biz de sabırla sükunetle dinleyeceğiz arkadaşlar. Özellikle grubumuza bugün 

tahriklere kapılmadıkları için teşekkür ediyorum.  Tekin RAMA yok.  Belki ondan da biraz etkili 

oldu daha kolay oldu.  Evet peki 
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 --Sedat AKKUŞ Meclis  Üyesi: Başkanım konuya geçecekseniz  Ben bir şeyi yanlış 

anlamışsınız,  onu düzeltmek istiyorum  

  --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  buyurun ,  buyurun   

         --Sedat AKKUŞ Meclis  Üyesi:  Manastırdaki istinat duvarına,  duvarla alakalı değil.  o 

kapatılan yolun içinde otobüs durağı kalıyor Tabii yol kapalı olduğu için şoförler başka yerden alıyor 

aldıkları yere geçici bir durak konmasını istiyorlar.  Yani şimdi yağmurlar başlıyor.  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  Tamam girişimde bulunalım arkadaşlar.  

bununla alakalı    

 --Meclis üyesi: Başkanım…….. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  buyurun  buyurun 

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Kurşunlu'da daha önce Deniz tahribatına uğrayan 

o yolun istinat Duvarı  malum çökmüştü yolun  çökme tehlikesi vardı.  Büyükşehir  Belediyesi 

Buraya bir dolgu projesi  yaptık. Yaklaşık bin metre.   gidelim ölçelim. Ya bu hodri meydan.    

 İki oranın açılışı ile ilgili O Sizin konserlerinize bir benzetme yaptınız alakası yok Sayın 

başkanım.  Oraya Alinur Başkan  geldi.  Milletvekillerimiz geldi aşağı yukarı bir 400-500 kişilik bir 

vatandaş grubu vardı . Çoğunlukta orda oranın ahalisi Evet belediyeye imkanlarıyla orda su ve kuru 

pasta ikramiye yapıldı. Belediye Bandosu bir İstiklal Marşı çaldı.  Ondan sonra dağıldı gidildi Yani 

bir konser maliyetinde açılış yaptınız falan bu hoş olmadı yani.  Çünkü böyle bir şey yok.   

           --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  Teşekkür ederim  

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  siz de biliyorsunuzdur  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   Muhakkak sevgili Ercan abi bak bir daha 

söylüyorum.  Bir şey vurgulayabilmek adına bir daha  söylüyorum.  Bunu keyiften değil.  

 O proje 2016 yılından beri var Recep ALTEPE'nin Büyükşehir Belediye Başkanı olduğu dönemde 

hazırlandı izinleri alındı bak 2016 abi,  2023 yılındayız 400 metre ben diyeyim siz 900 metre demeye 

devam edelim.    

 --Meclis Üyesi: …….. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: Yav 900 metre olsa ne olur.  

 --Meclis Üyesi: …………… 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   böyle demeye devam edelim.  birimiz ya 

900 olsa ne olur abi toplam büyüklüğü ne olur ama bak arkadaşlar ölçelim 900 ise bundan sonra 900 

diyelim toplam büyüklüğü 7 km oranı O projenin toplamı 7 kilometre 2016 da Onaylanmış projeyi 

2023 olmuş hala yapmamışsınız.  Bak yapmamışsınız yani eğer, eğer,  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Onu açıklayabilirim sizlere. böyle  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   bir  dakika   
--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:    Yapmadığımızın sebebi 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   bir  dakika   karşılık olmaz bu  bir 

bitireyim. 

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:   Bir virgül  koyun devam edin.  Karayolları Genel 

Müdürlüğünün uhdesinde olan bir yol. Karayolları Genel Müdürlüğü ne bu konuda dönemin 

Belediye Başkanı Altepe   başkanımız döneminde de Alinur başkanımız döneminde de defaatle 

buranın bu yolun ıslah edilmesi ve duvarda çöküntüler meydana geldiğini hem görsel olarak hem de 

raporlanmış teknik raporlarda bunlar bildirildi.  Sonradan üst yol malumunuz çevre yolu yani 

Kurşunlu çevre yolu Mudanya'ya bağlayan yol yapılınca, ondan sonra yani bu bayağı   bir yazışmalar 

sürdü burda . Biliyorsun devlet kuruluşları yani yazı dili kullanır akabinde üst yolu Karayolları 

yapmaya başlayınca ondan sonra Büyükşehir Belediyesine burda siz de imalat yapabilirsiniz şeyi 

geldi ve ondan sonra devam edin demişti şeye.  Bu  yazışmalar sürdü bu arada ve üst yolunu devam 

ettiğinden dolayı onun fazla bir artık önemini kalmayacak ve Mudanya ile  Gemlik’i  bağlayan yolun 

üst yolcu olacağı için alternatif yol olarak kalacak gibi bir anlayış geliştirildi.  Karayolları tarafından 

Ondan sonra başlandı. 
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 --Meclis Üyesi:…………… 

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  yedi sene değil Hayır onun sadece dolgu 

planında var yani 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:    arkadaşlar 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  dolgu izini de var  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: Sevgili,  Sevgili BARUTÇUOĞLU  orası 

2019 yılından beri karayolu değil zaten. Çıktı.    Çevre yolu olduktan sonra Karayolları orayı 

karayolu ağından çıkarttı.  Orası yetkisi belediyelere ait bir yol durumuna geldi.  Karayolları 

üzerinden bir faaliyet gelişsin diye bir belediye niye proje çizer ya. Belediyenin proje yani bütün 

olayları büyük Bursa Büyükşehir Belediyesi tarafından alınmış izinleri alınmış projelendirilmiş yani 

karayolu izin mi vermedi onu yapmaya?  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Belediyeden  
--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: Karayolları yapsın ama projeyi Biz 

yaptıralım demişler peki. 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: başkanım söz alacak mıyız? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   ama bak  araya girdik ben söylediğimi 

unuttum . 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: Buyurun sevgili DURDU   

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Teşekkür ederim.  Başkanım Kuvayi Milliye Anıtının 

beton inşaatı yapıldı ve çöktü maalesef  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: yapılmadı yapılırken çöktü yani  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  yapılırken çöktü. Orası yapıldıktan sonra  çökseydi Allah 

muhafaza   yani   oranın açılışı gibi organizasyon yapılsaydı O esnada  çökseydi. Orda insanlar zarar 

görseydi daha çok üzülürdük.  İyi ki daha öncesinden bu durum yaşanmış en azından öyle bir…….. 

………….olduk. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: sevgili DURDU  şöyle  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  bunu ifade etmek bu kaygıyı ifade etmek yersiz bir ifade 

midir? 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: şimdi onun ihalesi öyle yapılmıştı 

kontrolü güvenliği denetimi o su busu vesairesi paket olarak verilmişti.  Belediyenin en küçük bir 

sorumluluğu dahi yoktu burda. Yoktu .  Yıkılınca yıkıldı da dememek lazım.  Onu onu ne diyorlar 

ona kalıpları çökünce 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Çökme  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  Beton dökümü esnasında Allah esirgesin 

Şükür iş kazası benzeri bir sonuç da doğurmadı can kaybı, organ, uzun, kaybı, yaralı O bu gibi bir 

şey de olmadı ve fakat o mevzu olduğunda.  Onu örnek gösterip kapalı katlı otoparkın üzerindeki 

binada da benzer durum yaşanabilir dediniz diye durduruldu diyorum.   

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Doğru 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: Yani öyle bir sonuç doğurdu yani 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: O da haklı kaygı  orda o kadar insan gelecek. Çocuklar 

gelecek.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  hayır bak projesi,   projesi olmayan iş 

değildi ki o gün de sordunuz dedim.  Ruhsatı Yok.  Projesi var arkadaşlar yani bunu Mühendisler 

Hani  istinatı yapar dediğiniz mühendislerimiz yaptı bizim 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Ruhsatı yok mu dediniz.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   Evet  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Ruhsatı 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  ruhsat kesemiyorduk   

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: yapı kullanma Ruhsatı     
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  yapı kullanma değil  Yapı ruhsatı.  

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: yapı kullanma ruhsatı da gerekmiyor mu oraya bittikten 

sonra  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   Nasıl yani  inşaat bittikten sonra yapı 

kullanma  alınır. ruhsatı 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Evet.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  Bitmedi ki şimdi bak hesabı çocuklar 

yaptılar üniversiteden özür dilerim ibb'den karot testleri Bilmem neleri falanları filanları yapıldı 

ruhsat projelendirdiler proje ortaya çıktıktan sonra Önümüzdeki seçenek vardı 1 ruhsatlandırmak için 

plan değişikliği yapmamız gerekiyordu. Plan değişikliği uzun sürüyor diye plan değişikliğine konu 

etmeden yaptım 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi: Plan  değişikliği ne  kadar sürdü.  Plan değişikliği ne kadar  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  alırız tam tarihini 

--Osman DURDU  Meclis Üyesi:  tam ne kadar sürdü iki ay sürdü mü? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   Fazla sürdü ya  Bak yani biz burda karar 

aldık.  Büyükşehre gitti.  Büyükşehir hemen ertesine yani gelir gelmez almış olsa bilmiyorum 

baktıracağım.   Oldu 2 ay oradan bize geri geliyor.  1 ay askı süresi var. Askıya çıkıyoruz yani 

kendini parçalasan üç aydan önce bitmez zaten bakalım kaç ay 5 ay mı sürmüş,  6 ay mı sürmüş?  

Ama anlatmaya çalıştığım şey şu.  Ne oldu bak Plan  değişikliği yapıldı ve ruhsatlandırıldı  aynı proje 

bir şey değişmedi.  En küçük bir değişiklik olmadı.  Onu biz o dönem devam edebilseydik hazır 

Müteahhitler can atıyor belediyenin işlerine durumundayken bugün bitmiş olurdu orası ihale ediyoruz 

alan yok.  Bak hala yok. Derdimiz bu. 

 Evet gündeme geçebiliriz 

--Galip GÜR Meclis Üyesi:  başkanım  hiç olmazsa….. yaptık bunu bunu dile getirmek 

lazım.   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   söyledim az önce bir de sponsor vardı 

yani bir kuruşta para harcamadık ona bak 

--Galip GÜR Meclis Üyesi:  ……………… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:  arkadaşlar oraya 180 civarı 180 ton civarı 

Çelik imalat yapıldı. O binanın üzerinden 960 ton asfalt söktük Bu da bir Dipnot olsun yani 960 ton 

asfalt çıktı üzerinden.  Betonun üzerine bir de asfalt atılmış söktük onu 2500 m² toplam 960 ton 

üzerine 180 ton imalat geldi ve projesi projelendirilip te zaten iş yaptırıldı orda.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım o iş  değerli bir işti. Hizmeti ben kendim gittim.  

Bilahare  oraya ziyaret ettim,  gözlemledim.  ve  Size de teşekkür ettim.  Yani onda problem yok 

zaten yani 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   Eyvallah buyurun  

--Sedat ÖZER  Meclis Üyesi:  Yazı İşleri  Müdürlüğünün Hukuk Komisyonu üye seçimi ile 

ilgili yazısı  

--Galip GÜR Meclis Üyesi:  başkanım bana söz vermeyecek misiniz Gemportla ilgili bir 

şeyler  anlatayım arkadaşlar ….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı:   Tamam birazdan  hukuk komisyonuna 

öneriniz  var mı diye soracağım orada söylersiniz.  

Sevgili Kamber çok özür dileriz atladık normalde seni Salona  adına okunduğunda takdim 

etmemiz,  hayırlı olsun dileklerimiz iletmemiz gerekiyordu.  Sevgili arkadaşlar  Meclis Üyemiz Mert 

DİMİLİ’nin  istifası sonrasında Yazı İşleri müdürlüğümüz Seçim Kuruluna yazıyı yazdı Dolayısıyla 

bugünkü toplantımızda Seçim Kurulu tarafından sıradaki isim mazbata sırasındaki isim olarak sevgili 

Kamber bizle birlikte hoş geldin az bir süre kaldı ama katkının desteğin çok olacak eminiz hoş geldin 

demek istiyorum Bütün gruplar adına. 
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  Dolayısıyla hukuk komisyonunda bir üyemiz eksik şu an Mert abinin istifası  sebebiyle onun 

yerine her siyasi parti mecliste meclis üye tam sayısını oranın nispetinde komisyonlarda görev alır 

ibaresi üzerinden bir temsilci talep edeceğiz Cumhuriyet Halk Partisi'nden ve oylarınızı açık 

oylarınıza sunacağız yönleriniz var mı? 

 --Galip GÜR Meclis Üyesi:  Kanber TEMEL  Başkanım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: Hani Gemport konusunu  konuşacaktın  

--Galip GÜR Meclis Üyesi:  …. sordunuz….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis  Başkanı: Evet Hukuk Komisyonu üyeliğine Kanber 

TEMEL'in seçilmesi konusunu oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler,  etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir.  Buyurun sevgili GÜR  

--Galip GÜR Meclis Üyesi:  Konuya girmek  istiyorum.  Gemport'la alakalı ama.  Bakın 

arkadaşlar belediyeler kamu kurumları belediyenin lehine her türlü harekete var.  Mesela Burası 

Cemil Meriç burada ruhsatsız yapıldı Ama bir şekilde bunun hesaplaması matematiği projesi 

belediye tarafından çizilmiştir ve böyle birçok yer var.  Özellikle imardan bunu isteyeceğiz bundan 

sonraki dönemde ruhsatsız bu ondan önceki dönemlerde yapılan yerleri de inşallah bir dahaki meclise 

tarafınıza bildiririz.   Başkanım  sonuçta süreç içerisinde ivedi bir şekilde olmasa başkanımız niye 

ruhsatsız yapsın o arada bir ne diyeyim yani ücretsiz yapacak bir kişi bulmuş yani.  O yüzden 

mümkünse şunu yapın yani ya meyve veriyor bir ağaç taşlamayın  yani bu kadar basit.   

Şimdi Osman DURDU arkadaşım  Gemportla alakalı 

--Meclis üyesi: …… 
               --Galip GÜR Meclis Üyesi:   Bizim sizle birlikte bir önceki  dönemde ne kadar mücadele 

ettiğinizi biliyorsun 

          --Meclis Üyesi:  

         --Galip GÜR Meclis Üyesi:  3'te 2'ye gelene kadar mecliste eski meclis üyeleri arkadaşlar da 

var geçmiş dönemlerle alakalı.  Gemport'u şöyle anlatalım arkadaşlar Gemport ilk Biz göreve geldik 

2014 Mart ayında Nisan boş geçti Mayıs ayında önerge ile Gemport sermaye artırımı diye bir madde 

geldi ve bizim gündemimizde de o şekilde girdi.  Ondan sonra altını doldurmak vesaire şey. Hatta 

Birçok Kez   Gemportla  toplantı yaptı  Osman DURDU.  MHP ile ile birlikte sizde katıldınız.  

Bildiğim kadarıyla.  O günkü bilançosunu söyleyeyim ben size 2015 bilançosu  100 milyon O 

zamanki rakamla kar var 100 milyon 13.56 bizim hissemiz vardı orda. yüzde 13.56 dediğiniz zaman 

ne kadar para kalır 13 milyon 560 bin lira değil mi?  Şimdi bu kar dağıtıyor dağıtmıyor şöyle böyle 

kesinlikle kabul etmiyorum  neden Aksa Doğalgaz örneğimiz var başkanım.  Bu zamana kadar hiç 

kar payı alınmamış ve benim bildiğim kadarıyla 2004 olması lazım veya 2003 doğal gaz geldi çünkü 

2005'te büyük şehirdeydik Biz Büyükşehir bize ortak olurdu 2005'ten sonra gelse bilmiyorum onu da 

çıkartırız 2019'a kadar hiç bir tane kar payı alınmamış  bir kuruş.  

--Meclis Üyesi: 

 --Galip GÜR Meclis Üyesi:   Efendim. 

 --Meclis Üyesi:  

            --Galip GÜR Meclis Üyesi: 2019’da  Ben genel kurula gittim Uğur Başkanımız yolladı 

vekalet ettim ona 300 bin lira aldık 2019'da. Neden niye sonuçta biz %10 diye bir hisse var yani 

teknik konuya girmek istemiyorum.  Osman DURDU bu konuyu çok iyi bilir MHP'de çok 

iyi  dönemde çok mücadele ettik Yani yatırım teşvik belgesi var yatırım teşvik belgesinde %50 hiç 

kaynaklardan karşılayacağım iç kaynaklardan derken kendi parasından neden İş Bankası'ndan devir 

aldıktan sonra 200 küsur milyon lira da kasasında para var Gemport. Yani öyle bir zarar eden bir 

firmadan konuşmuyoruz. Para almamak da o gecikmiş gelmiş yöneticilerin sorunu 2019'da genel 

kurulunda 300 bin lira para aldık.  Ondan sonra pandemi girdi genel kurula iptal oldu. 2021'de geriye 

dönük bak 2021 senesinde geriye dönük tüm bizim hissemize düşen kar paylarını aldık ve en son bu 

sene gittik yani 2023'te son yılında  kar payını aldık. Şimdi arkadaşlar  Gemport konuşmayalım. 

Gemport Gemlik'in öyle bir değeriydi ki  kaybettik.  Birçok şey yapılabilirdi  bunla  ilgili.  Yani bunu 
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sil baştan bazı şeyler anlatmak istemiyorum ama irade sahip çıksaydı  Sayın Rıdvan  ciddi manada 

orada Gemlik Belediyesi geliri vardı.  Bak azınlık hakkı diyorum  %10  %10'un altına düşerse azlık 

hakkı olur. O zaman da ama genel kurula gidip şerh  yazarsan parayı alma ihtimalin var.   

 --Meclis Üyesi: …………..  

            --Galip GÜR Meclis Üyesi: efendim 

 --Meclis Üyesi: …………… 

            --Galip GÜR Meclis Üyesi:  100 milyon Onun hesabını yaptık seninle hatırlarsın o gün de 

meclis hatırlıyor musunuz orda  

 --Meclis Üyesi: …………… 

            --Galip GÜR Meclis Üyesi: vardı 

--Meclis Üyesi:   Gemport……. bizim hissemiz … geldiğinde  

            --Galip GÜR Meclis Üyesi:  13.56  

 --Meclis üyesi: ……….. 

            --Galip GÜR Meclis Üyesi: O Mehmet TURGUT döneminde  sermaye artırımına gitmediği 

için,   sermaye artırımına düştü tamam mı? ama senin payın azalmıyor senin sermayen  yani şöyle 

düşün şimdi teknik konuya sokma beni.  Şöyle düşün bir varlık var burda bu varlığa diyor ki para 

koyalım senin %20 sana senin %20 100 lira yapıyor 20 lirasını Sen koy 80 lirasını ben koyayım 

diyor.  Ne oldu  otomatik olarak o varlık içinde aynı eşit oluyor ama senin bugünkü değeri sermaye 

payını da düşse aynı şekilde kalıyor.  senden şunu anlatayım efendim bir dur ya tek tek yapmayalım 

ya  

--Meclis Üyesi:……………..  

            --Galip GÜR Meclis Üyesi: ben sana bir şey söyleyeyim mi Altın yumurtlayan tavuğu 

sattınız  kardeşim siz  

--Meclis Üyesi: …………… 

            --Galip GÜR Meclis Üyesi: Bedava konuşuyorsun Rıdvan buyur  

--Meclis Üyesi: ……………… 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Ne yaptın ya altı yedi  tane projeyi arka arkaya ihale ettin  be 

arkadaş  

--Meclis Üyesi: ……………….. 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: niye bitiremedin O zaman o parayla o şeyleri inşaatları nereye 

gitti o paralar.    

--Meclis Üyesi: zamanımız …………….. 

--Galip GÜR Meclis Üyesi:  Bak Rıdvan   söyleyecek misin bir şey ben devam edeceğim 

çünkü  

--Mehmet Uğur  SERTASLAN Meclis Başkanı: Karşılıklı bu kahveye çeviriyorsunuz 

burayı Ben de öyle seyrediyorum Arkadaşlar çay da söyleyin.   
Galip GÜR Meclis Üyesi:  şimdi bak konunun şeyine  gelelim.  Biz burda 3'e 2 idari 

mahkemeye gittik Bence orada da çok büyük vaka var ki  İdare mahkemesinde bizim kazanmamız 

gerekiyordu o davayı.  Çünkü küllen yanlıştı o.  Başkanım dedik ki  Aralık Ay’ında  ya Aralık 

Ay’ında  hiçbir şekilde hisse satışı  olmaz.  Bilançolar çıkacak ya.  Yani hangi akla hizmet nasıl 

yapıldı bilmiyorum bak döviz bazında değerleme vardı SPK'nın değerleme şirketi döviz bazında 

değerlemiş Neymiş biz ihaleye döviz olarak giremiyoruz yapamıyoruz kamu  kurumu.  Niye 

yapamıyoruz  o günkü şartlarda parantez içine koyarım şu kadar dolar ihale çıkarım o günkü  dolar ne 

Orada bile bir iki milyon lira para kaybettik biz biliyor musunuz bunu da Şunu anlatmaya 

çalışıyorum Bu hissenin takibinde olsaydınız ordaki  kar  paylarını alırdınız ve bugünkü rakamları bir 

düşünün  Gemport'u ordaki şu halini düşünün ve bugün neyden   feragat etmişiz bunu da kendi 

kendine .  bugün oranın değeri en az 500 milyon Gemlik 13 sayısı 56 O yüzden lütfen demeyin 

Gemport hakkında konuşuyor Gemport hakkında en çok konuşmaya hak sahibi olan MHP ve biz 

teşekkür ederim. 
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 --Mehmet Uğur  SERTASLAN Meclis Başkanı: Biz teşekkür ederiz Evet ikinci maddeye 

geçebiliriz. 

-- Mahir DAĞ Meclis Üyesi: Kurşunlu Mahallesi karayolu kamulaştırma ve koruma kuşağı 

alanına ilişkin Kurşunlu 2 nolu bölge 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği ile ilgili yazısı 

--Mehmet Uğur  SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin imar bayındırlık 

komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir. 3 madde lütfen 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi:  İmar ve Şehircilik Müdürlüğü'nün ilçemiz Eşref Dinçer 

Mahallesi 2656 Ada 1 nolu parsele ilişkin 1/1000  Ölçekli Gemlik Revizyon ve ilave uygulama imar 

planı değişikliği ile ilgili yazısı  

--Mehmet Uğur  SERTASLAN Meclis Başkanı: evet  3 maddeyi de imar bayındırlık 

komisyonuna havalesi şeklinde oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir. Bir sonraki madde lütfen  

--Mahir DAĞ Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü'nün ilçemiz Umurbey Mahallesi 

1844 Ada 22 nolu parseli ilişkin 1/1000 ölçekli Umurbey uygulama imar planı değişikliği ile ilgili 

yazısı.  

--Mehmet Uğur  SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin yine imar bayındırlık 

komisyonuna havalesi şeklinde oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir 

 Arkadaşlar önergelerimiz var.  8 tane yazılı önerge gelmiş önergelerimizin gündem maddesi 

haline getirilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

ilgili Gündem maddelerinin ilgili komisyonlara ya da müdürlüklere havalesine oylarınıza sunuyorum.  

Kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.   

Raporları arada 5 günlük süre zarfında çalışılacak gelecek olan raporlarla birlikte görüşmek 

üzere iki iş toplantıya birleşime bırakıyorum. 

  Pazartesi günü yine saat 15.00'te burada toplanmak üzere toplantıyı kapatıyorum. Teşekkür 

ediyorum arkadaşlar.  
 

 

 

 

  Mahir DAĞ                                Sedat ÖZER                                Mehmet Uğur SERTASLAN 

   Katip Üye                                   Katip Üye                                           Meclis Başkanı 


